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مــــن نحن ؟

About Us ?

تأسست شركة إتقان عـــام ٢٠٢٤بالمملكة العربية السعودية، لتقــــديم حلــــــــــــول متكاملة
وفعالــــــــة في مكـــــافحة الحشــــرات والقــــوارض ، بالإضافــــــــة إلى خدمات التطهـــــــير ضـــد

الفيروسات والجراثيم والصيانة العامة.
نلتزم بتقديم خدماتنا بجـــــودة عالـــــية واحترافية، مستخدمين أحــــدث المعـــدات والمــــواد
المعتمدة من الجهـــــــات المختصة، لضمــــــان بيئة صحـــــية وآمـــــنة لعملائنا مـــن الأفـــراد

والمؤسسات في جميع أنحاء المملكة.

Etqan was established in 2024 in the Kingdom of Saudi Arabia, to provide integrated and effective
solutions in pest and rodent control, in addition to virus and germ disinfection services.
We are committed to delivering high-quality and professional services using the latest equipment
and materials approved by relevant authorities, ensuring a safe and healthy environment for our
clients across residential, commercial, and governmental sectors.
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رؤيتنا...

Our Vision...

أن نكــــون الشركـــة الأولى على مستوى المملكة العربية السعوديــــة في تقديــم خدمـــات
الوقاية والمكافحة والتطهير والتعقيم والنظافة والصيانة العامة ، من خلال حلول ذكية

ومستدامة، وبمستوى يوازي المعايير العالمية.

To become the leading company in the Kingdom of Saudi Arabia in providing prevention,
pest control, disinfection, sterilization, general cleaning, and maintenance services through
smart and sustainable solutions that meet international standards.
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رسالتنا...

Our Massage

توفير بيئة آمنة وصحية خالية من الآفات، من خلال تقـــديم خدمــــات فعـــالة في المكافحة
والتطهير والتعقيم والنظافة والصيانة العامة ، تعتمد على تقنيات حديثة وكوادر مدربة،

مع الالتزام الكامل بمعايير الجودة والسلامة.

To provide a safe and healthy environment free of pests by delivering effective pest control,
disinfection, sterilization, cleaning, and general maintenance services, relying on modern 
technologies and well-trained personnel, with full commitment to quality and safety standards.
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قيمنا...
الإحترافية: نعمل بكفاءة وخبرة عالية، تضمن نتائج موثوقةوسريعة.

الإلتـــــــــزام: نلتزم بالمواعيد والمعايير الصحية بكل دقة.

السلامـــــة: نعتمد على مواد آمنة ومعتمدة من هيئة الغذاء ومنظمة

الصحة العالمية لا تضر الإنسان أو البيئة.

الشفافية: نوضح كل خطوات العمل للعميل بكل وضوح.

التحسين المستمر: نطور من أساليبنا وخدماتنا بإستمرار وفق أحدث

ما توصلت إليه التقنيات.

Professionalism: We operate with high efficiency and expertise,

delivering reliable and prompt results.

Commitment: We stick to timelines and comply with healthregulations.

Safety:  We use safe materials approved by the Saudi Food and

Drug Authority and the World Health Organization (WHO), ensuring

no harm to humans or the environment. 

Transparency: We keep our clients informed throughout theprocess.

Continuous Improvement: We constantly update our tools,

methods, and team knowledge to stay ahead.

Our Core Values
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خدماتنا...
نقدم مجموعة متكاملة من الخدمات للأفراد والمنشآت داخل مدينة الطائف وكافة أنحاء المملكة:

• مكافحة الحشرات الزاحفة (الصراصير، النمل، البق...)

• مكافحة الحشرات الطائرة (الذباب، البعوض...)

• مكافحة القوارض (الفئران والجرذان)

• خدمات تطهير وتعقيم ضد الفيروسات والجراثيم (مثل كورونا والإنفلونزا) ، النظافة

• برامج صيانة وقائية دورية للحداثق والمتنزهات وللفنادق، المطاعم، المدارس، والفلل

    استخدام تقنيات الذكاء الإصطناعي في تطوير المصائد الذكية لرصد وتتبع الآفات بدقة ورفع كفاءة المكافحة.

• إستشارات فنية وحلول مخصصة لكل عميل

• الصيانة العامة (صيانة الحدائق ، المكيفات ، بعض أعمال الكهرباء والسباكة ، .... إلخ)

We offer a wide range of services tailored to individuals and institutions in Taif and across Saudi Arabia:

• Crawling Insect Control (cockroaches, ants, bedbugs...)

• Flying Insect Control (flies, mosquitoes...)

• Rodent Control (mice and rats)

• Disinfection and Sanitization Services against viruses and germs (such as COVID-19 and influenza), in addition

to general hygiene.

• Preventive Maintenance Programs for gardens, parks, hotels, restaurants, schools, and villas

  Including the use of AI technologies to develop smart traps for accurate pest monitoring and enhanced control efficiency

• Technical Consultations and Tailored Solutions for each client

• General Maintenance (garden maintenance, air conditioners, minor electrical and plumbing works, etc.)

Our Services
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خدماتنا...
أولاً: مكافحة الحشرات الزاحفة (الصراصير، النمل، البق...)

تعُد الحشرات الزاحفة من أكثر مسببات التلوث ونقل الأمراض، لذا نوفر حلولاً متقدمة تعتمد على دراسات

بيئية وتقنيات دقيقة لرصد مصادر الإصابة والتعامل معها باحترافية.

نستخدم مبيدات آمنة ومرخصة من هيئة الغذاء والدواء، ونلتزم بمعايير السلامة والصحة العامة بما يتوافق

مع متطلبات القطاعات السكنية والتجارية والصناعية.

1St:Crawling insect control (cockroaches, ants, bed bugs…)
Our Services

Crawling insects are among the leading causes of contamination and disease transmission.

That’s why we provide advanced solutions based on environmental studies and precise techniques

to detect infestation sources and handle them professionally. We use safe pesticides approved by 

the Food and Drug Authority and strictly adhere to safety and public health standards in line with

the requirements of residential, commercial, and industrial sectors.
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خدماتنا...
ثانياً: مكافحة الحشرات الطائرة (الذباب، البعوض...)

تعُد الحشرات الطائرة من أبرز العوامل التي تؤثر على بيئة العمل، خاصة في القطاعـات التي تتطلب درجــات

عالية من النظافة والجودة مثل المطاعم، المستشفيات، الفنادق، والمصانع.

في "إتقان"، نوفر حلولاً متكاملة للتحكم في انتشار الذباب والبعوض، باستخدام أجهزة متطـورة، أنظمة رش

آمنة، ومصائد ضوئية عالية الكفاءة.

نعُد خطة تنفيذ مخصصة لكل موقع وفقًا لطبيعته وحجمه، مع تقديم تقارير فنية موثقة قبل وبعد المعالجة،

وجدولة زيارات دورية للمتابعة والتقييم، لضمان استمرارية النتائج والحفاظ على بيئة صحية وآمنة.

مصيدة البعوض الذكية بالطاقة الشمسية
مصيدة فعّالة وآمنة لمكافحــة البعوض في البيئات الخارجــية، تعمل بالطاقـة

الشمسية وتستخدم تقنية ضوئية متطورة لجذب الحشرات، مع تصميم قوي

يتحمّل الظروف الجوية.

خفيفة وسهلة التركيب في الحــدائق ومحيط المباني والمزارع، وتعمل تلقائــيًا

عند الغروب دون الحاجة لمبيدات أو تدخل يدوي.

المواصفات الفنية:
• مصدر الطاقة: لوحة شمسية عالية الكفاءة

• آلية العمل: جذب بصري + صعق أو حبس داخلي

• المواد: هيكل بلاستيكي مقاوم للعوامل الجوية

• الإستخدام المثالي: الفنادق، الفلل، المصانع،

• المنتجعات، الحدائق، المزارع

2nd:Flying insect control (flies, mosquitoes…)

المميزات:
• لا حاجة للكهرباء أو الأسلاك

• صديقة للبيئة وآمنة للأطفال والحيوانات

• فعالية عالية في المساحات المفتوحة

• سهلة الفك والتنظيف

Our Services
Flying insects are among the most disruptive factors affecting work environments, especially

in sectors that demand high levels of hygiene such as restaurants, hospitals, hotels, and factories.

At Itqan, we provide comprehensive solutions to control the spread of flies and mosquitoes using

advanced devices, safe spraying systems, and high-efficiency UV traps.

We develop a customized treatment plan based on the nature and size of the facility, supported

by detailed technical reports before and after each treatment, along with scheduled follow-up

visits to ensure lasting results and a safe, pest-free environment.

Solar Mozzie Defender
Mosquito Trap
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خدماتنا...
ثالثاً: مكافحة القوارض (الفئران والجرذان)

تمثلّ القوارض خطرًا مباشرًا على الصحة العامة، وتعُد من أخطر مصادر التلوث داخل المنشآت، خاصة في بيئات التصنيع

والتخزين والمطاعم.

لذلك نوفّر في "إتقان" أنظمة فعالة لرصد ومكافحة القوارض، تشمل المصائد الذكية، الطُعوم الآمنة، وتقنيات الإغلاق

الفعّال لنقاط الدخول.

نجُري تقييمًا شامـــلاً للموقع لتحديد مناطــق الخطورة، ونقُدم خطة معالجة متكاملة مــع تقارير توثيقية دوريـــة، لضمان 

التحكم الكامل في الانتشار، وتقليل المخاطر المحتملة على المنشأة وسمعتها.

3
rd:Rodent Control (Rats and Mice)

Our Services
Rodents pose a direct threat to public health and are considered one of the most serious sources of

contamination within facilities—particularly in manufacturing, storage, and food service environments.

At Itqan, we provide effective systems for detecting and controlling rodents, including smart traps, safe

baiting methods, and advanced sealing techniques to block entry points.

We conduct a comprehensive site assessment to identify high-risk areas and offer a fully integrated

treatment plan supported by regular documented reports, ensuring complete control over infestations

and minimizing potential risks to the facility and its reputation.
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خدماتنا...
رابعاً: خدمات تطهير وتعقيم ضد الفيروسات والجراثيم (مثل كورونا والإنفلونزا) ، النظافة

نوفّر في إتقان خدمات تعقيم وتطهير متقدمة للمنشآت بكافة أنواعها، باستخدام مواد معتمدة من وزارة

الصحة ومنظمة الصحة العالمية (WHO)، لضمان القضاء على الفيروسات والبكتيريا ومسببات الأمراض.

يتم تنفيذ الخدمة عبر فريق مختص ومدرّب باستخدام أجهزة رش حديثة وتقنيات ضباب بارد أو حراري حسب

متطلبات الموقع. نقُدّم تقارير موثقة بعد كل عملية تعقيم، بالإضافة إلى جداول دورية للمتابعة، بما يتماشى

مع اشتراطات السلامة العامة ومعايير الجودة في القطاعات الصحية والتجارية والتعليمية والصناعية.

4th:Disinfection and Sanitization Services Against Viruses and Germs (e.g. COVID-19 and Influenza)

Our Services
At Itqan, we provide advanced disinfection and sanitization services for all types of facilities, using
materials approved by the Ministry of Health and the World Health Organization (WHO), ensuring
the elimination of viruses, bacteria, and other pathogens.
Our specialized team utilizes modern spraying equipment and cold or thermal fogging techniques
based on site requirements. Detailed reports are issued after each service, along with scheduled
follow-ups, in full compliance with public safety standards and quality requirements across
healthcare, commercial, educational, and industrial sectors.
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خدماتنا...
خامساً:النظافة الشاملة

في "إتقان"، نقدم حلول نظافة متكاملة تغطي كــلاً من الواجهــات الخارجــية والتفاصيل الداخلــية، لنضمن بيئة نظيفة ومهنية

تعكس صورة راقية للمكان. سواء كنت تمتلك برجاً زجاجياً شاهقاً أو مبنى متوسط الحجم من الخرسانة، فإن فريقنا المتخصص

يمتلك الخبرة والمعدات اللازمة لتنظيف الواجهات بجــــودة عالــــية، بما يشمل تكسية الواجهـــــات والفولاذ المقــــاوم للصـــدأ.

نحن ندرك تأثير العوامل الجوية مثل المطر والغبار والضــباب على مظهر المباني، ولــذلك نعــيد للمبنى بريقه ولمعانه بأحدث

التقنيات.

أما في الداخل، فنوفّر خدمات تنظيف عميق للمكاتب، والمرافق الإدارية، وقطاع الضيافة، بما يضمن بيئة صحية وآمنة للعاملين

والزوار. نحن في "إتقان" نلتزم بأعلى معايير النظافة، لنمنح عملاءنا تجربة خالية من المتاعب، ونتائج تدوم.

5
th:  Comprehensive Cleaning Services

Our Services
At Itqan, we provide integrated cleaning solutions that cover both exterior facades and interior spaces,
ensuring a clean and professional environment that reflects the highest standards.
Whether you own a high-rise glass tower or a mid-sized concrete building, our expert team is equipped with
the experience and tools needed to deliver top-quality facade cleaning — including cladding and stainless
steel surfaces.
We understand how environmental factors like rain, dust, and fog can impact your building’s appearance,
which is why we use advanced techniques to restore its shine and elegance.
Internally, we offer deep cleaning services for offices, administrative facilities, and the hospitality sector,
creating a healthy and safe atmosphere for employees and visitors alike. At Itqan, we are committed to
the highest standards of cleanliness, providing our clients with hassle-free service and long-lasting results.
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خدماتنا...
سادساً:برامج صيانة وقائية دورية للفنادق، المطاعم، المدارس، والفلل

في إتقان نقدم برامج صيانة وقائية دوريـــة مصممة خصيصًا لتلبية احتياجات المنشآت الحيوية مثل

الفنادق، المطاعم، المدارس، والفلل.

تهدف هذه البرامج إلى الوقاية من المشكلات قبل حدوثها، من خلال جداول زيارات منتظمة تشمل

فحص شامل للموقع، معالجة أي مؤشرات مبكرة للآفات، والتأكد من جاهزية جميع أنظمة الحماية

والمكافحة.

نقُدم تقارير دورية وتوصيات مستمرة تضمن استدامة النظافة وسلامة البيئة، مما يقلل من الأعطال

والتكاليف غير المتوقعة ويحافظ على سمعة المنشأة.

6
th:Preventive maintenance plans for hotels, restaurants, schools, and villas

Our Services
At Itqan, we provide customized preventive maintenance programs tailored to the needs of vital
facilities such as hotels, restaurants, schools, and villas.
These programs focus on identifying and addressing potential issues before they escalate, through
scheduled site inspections, early pest detection, and ensuring the readiness of all protection and
control systems.
We provide regular reports and continuous recommendations to maintain hygiene standards and
environmental safety, reducing unexpected failures and protecting the facility’s reputation.
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استخدام تقنيات الذكاء الاصطناعي في تطوير المصائد الذكية لرصد
وتتبع الآفات بدقة ورفع كفاءة المكافحة.

Using Artificial Intelligence Technologies to Develop Smart Traps
for Accurate Pest Detection and Enhanced Control Efficiency.

تتبنّى شركتنا أحدث تقنيات الذكاء الإصطناعي في تطوير المصائد الذكية لرصد وتتبع الآفات بدقة متناهية، مما يمُكّن من تحليل

البيانات البيئية في الوقت الفعلي واتخاذ قرارات مبنية على معطيات دقيقة. هذا النهج يسُهم في رفع كفاءة برامج المكافحة،

وتقليل التكاليف التشغيلية، وضمان حلول أكثر فاعلية واستدامة للمؤسسات والمرافق الكبرى.

Our company adopts the latest artificial intelligence technologies to develop smart traps
that accurately detect and monitor pests. This enables real-time environmental data analysis

and supports decision-making based on precise insights.
This approach enhances the effectiveness of pest control programs, reduces operational costs,
and ensures more efficient and sustainable solutions for large-scale institutions and facilities.

OvoControl P
هو طُعم جاهز للاستخدام يعمل على التحكم في تكاثر الطيور المعالجة،

مما يؤدي إلى انخفاض أعدادها تدريجيًا.

تعُد هذه التقنية فعّالة وإنسانية،ومناسبة بشكل خاص لإدارة أسراب

الحمام في المساحات الواسعة، دون الحاجة لاستخدام السموم

أو التعرّض لمخاطرها.

أماكن الاستخدام: المواقع الكبيرة مثل: المصافي، محطات توليد الطاقة،
مصانع الورق، المطارات، المولات، مصانع الأغذية، الحدائق، الجامعات.

الطائر المستهدف: الحمام
مستوى الضغط: جميع مستويات تواجد الطيور

المواد: مبيد عام الاستخدام، لا يضر الطيور بل يمنع فقط فقس البيض
(يشبه وسيلة منع الحمل للحمام).

التركيب: يتم تركيب جهاز تغذية أوتوماتيكي على الأسطح المستوية.

OvoControl P is a ready-to-use bait that controls the reproduction of treated birds, causing
the population to decline.
This effective and humane technology is especially useful for managing pigeon flocks in larger
areas without having to resort to poisons and their associated risks.

Where to Use: Large sites like refineries, power plants, paper mills, airports, malls, food processing
plants, parks, campuses.
Target Bird: Pigeons
Bird Pressure: All pressure levels
Materials: General use pesticide, doesn't hurt birds, just stops eggs from hatching.
Like birth control for pigeons.
Installation: Install automatic feeder on flat rooftops

OvoControl P
مانع تكاثر الحمام الآمن
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خدماتنا...
سابعاً:إستشارات فنية وحلول مخصصة لكل عميل

نقُدّم استشارات فنية متخصصة وحلولاً مخصصة لكل عميل، بناءً على طبيعة الموقع واحتياجاته الخاصة. يقوم فريقنا

من الخبراء بدراسة دقيقة للموقع وتحليل التحديات الموجودة لتقديم أنسب الحلول وأكثرها فعالية، بما يضمن تحقيق

أعلى مستويات السلامة والكفاءة. نحن نؤمن بأن كل عميل حالة فريدة تتطلب حلولاً مُصممة بعناية تامة.

7
th: Technical Consultations and Customized Solutions tailored to each client’s needs

Our Services
We provide specialized technical consultations and tailored solutions for each client, based on the specific
nature and needs of their site. Our team of experts conducts a thorough assessment and analyzes existing
challenges to deliver the most effective and appropriate solutions, ensuring the highest levels of safety and
efficiency. We believe that every client is a unique case that deserves carefully designed, customized services.
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خدماتنا...
ثامناً:الصيانة العامة

                        (صيانة الحدائق ، المكيفات ، بعض أعمال الكهرباء والسباكة ، .... إلخ) 

نقدّم خدمات صيانة عامة متكاملة تشمل صيانة الحدائق، المكيفات، وأعمال الكهرباء والسباكة، لضمان راحة عملائنا وسلامة

منشآتهم. سواء كنت من أصحاب الفلل أو المنازل أو تمثل مؤسسة أو شركة، نوفر لك حلولاً سريعة وفعّالة تنُفّذ بأيدي فنيين

متخصصين، مع الالتزام بأعلى معايير الجودة والسلامة.

هدفنا هو الحفاظ على جاهزية مرافقكم وتقليل الأعطال لأقصى حد ممكن.

8
th:  General Maintenance Services, 

 including garden maintenance, air conditioning servicing, basic electrical and plumbing work, and more 

Our Services

We offer comprehensive general maintenance services, including garden care, air conditioning maintenance,
and electrical and plumbing works — all tailored to ensure the comfort of our clients and the safety of their
properties. Whether you're a homeowner, villa owner, or represent an organization or company, we provide
fast and efficient solutions carried out by qualified technicians, with a commitment to the highest standards
of quality and safety. Our goal is to keep your facilities in top condition and minimize downtime.

14



أعمالنا السابقة...
منذ تأسيسنا، قمنا بتنفيذ عشرات العمليات الناجحة في المنطقة الغربية ومكة المكرمة (الطائف ، جدة ، ومكة المكرمة)

وضواحيها، لعملاء من قطاعات مختلفة:

١- الحدائق والمتنزهات.

Work Previous
Since our establishment, we’ve successfully completed dozens of operations across Taif and nearby
regions for clients in various sectors:
1- Gardens and Parks.
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أعمالنا السابقة...
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أعمالنا السابقة...
٢- فنادق وشقق مفروشة.

Work Previous
2- Hotels and Furnished Apartments .
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أعمالنا السابقة...
٣- مدارس ومراكز تعليمية.

Work Previous
3- Schools and Educational Centers.
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أعمالنا السابقة...
منذ تأسيسنا، قمنا بتنفيذ عشرات العمليات الناجحة في المنطقة الغربية ومكة المكرمة (الطائف ، جدة ، ومكة المكرمة)

وضواحيها، لعملاء من قطاعات مختلفة:

٤- فلات ومنازل خاصة.

Work Previous
Since our establishment, we’ve successfully completed dozens of operations across Taif and nearby
regions for clients in various sectors:
4- Villas and Private Homes .
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أعمالنا السابقة...
٥- مستشفيات وعيادات.

Work Previous
5- Hospitals and Clinics.
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أعمالنا السابقة...
٦- مطاعم وكافيهات.

Work Previous
6- Restaurants and Cafés .
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أعمالنا السابقة...
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شهادة سجل تجاري محدث

Updated commercial registration certificate

الوثائق والمستندات...
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الوثائق والمستندات...
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الوثائق والمستندات...
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الوثائق والمستندات...
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شهادة سجل تجاري مترجم

Translated commercial registration certificate

الوثائق والمستندات...
























































